



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

1

Tilstede	Afbud
Gitte Anders Christine Oli Martine Rikke Jakob	Julie

Mødestyrelse	
Mødeleder er	Gitte
Referent	Anders

Pkt. 1:	Siden sidst
-	Panatria er startet godt op og medlemmerne er allerede begyndt at komme til.

Opgave	Status	Ansvarlig	Fra dato	Deadline
snakke med medlemmer	igang	Anders	11/7	
indkøb af teltposer	igang	Jakob	22/8-23	
medlemsbetaling system + betaling	afventer	Anders	22/8-23	
udvalgs mail liste	igang	Gitte	19/9-23	
koordinationsmøde	igang	Martine		
Thisted's 500 års købstadsjubilæum		Martine/Gitte	19/03/24	Snart
online medlemskort	igang	Anders/Christi	19/9-23	



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

2

Opgave	Status	Ansvarlig	Fra dato	Deadline
Tryghedspolitik	til beslutning	Rikke/Gitte	28/2/24	
Samværspolitik	til beslutning	Gitte	19/3/24	
Fondssøgning til port		Rikke	20/6/24	
Svar til panatria	færdigt	Gitte	20/6/24	
Fastsættelse af Koordinationsmøder online		Martine	20/6/24	

Pkt. 2:	Status økonomi og materiel
-	Lager - Mail fra Panatria samt plan for lager (se Bilag 1) Vi søger Bifrost om 5000 til en port samt at giver Jakob et forskud på husleje på 3000. Så lageret kan blive helt tæt. Vi arrangerer også en lager oprydningsdag. Vi kigger også igen på, om der skal købes flere og mere hygiejniske kasser. Vi beslutter også at lageret styres af lageransvarlig og han afgøre 100% hvordan ting bliver pakket. Det bliver opdelt i kasser. Og de forskellige udvalg skriver 14 dage før de skal bruge dem, hvilke kasser de vil have med. Vi tager også billeder af kasserne, så det bliver nemt at se hvad der skal være i dem.
-	Hvad er der på kontoen? Vi har lidt over 30.000 kr på kontoen.

Pkt. 3:	Status medlemmer - antal og nyt fra medlemmer samt landsforening
-	Antal medlemmer Pt? pt er vi 33 medlemmer (2 har ikke betalt endnu) plus 5 æresmedlemmer.
-	Bifrost har været på folkemøde: Kristian har været afsted og har snakket med nogle politikere... Grøn omstilling kræver flere orker.



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

3

Pkt. 4:	Status fra Udvalg samt eksterne henvendelser
	<p>- Udvalgsliste + mails</p> <p>Panatria (Troels) - ESFROAG (Gitte Søe) Bifrost (Rikke) Magisk Mandag (Oli) Magisk mandag holder pause hen over sommerferien</p> <p>:</p> <p>Hygge udvalg (Christine, Martine) Stifinder (Emil) Merlins Outcasts (Emil) Forsætter hen over sommerferien.</p> <p>Kursus - Udvalg (Gitte) MiniESFROAG (Jakob) Juniorklubben (Jakob) SoMe (Mette) Magiske Skoler (Anders) Admin (Troels)</p> <p>Mailliste til udvalg: Anders Toftdahl - anders@toftdahl.com Jakob - Jakob_ask_foene@hotmail.com Rikke - rikke_nielsen@live.dk Christine - medlem@thyrf.dk Martine - sjvmartine@me.com Oli - Oli-vidstein@hotmail.com Emil - Troels Frostholt Søe-Larsen - troels@tordenild.dk Gitte Frostholt Søe-Larsen - gitte@soe-larsen.dk admin - Admin@thyrf.dk Mette - Metteslavensky@hotmail.com</p>
	<p>- Thistedes 500 års købstadsjubilæum d 10 august kl 10 til 14.30. <i>Martine bliver tovholder på projektet</i></p> <ul style="list-style-type: none">- Hvad skal gøres?- Hvad skal laves ?<ul style="list-style-type: none">- Martine laver et opslag på Facebook for at skaffe flere folk.- Hvis nogle får skaffet nogle. Så skal Martine lige have besked.- Hvem kommer?- Gitte/trols, Rikke, Martine, Jacob, Nikolaj



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

4

- Aktiviteter:
 - Kamptræning. Slå hinanden af en buk. (Jakob)
 - Cirkelkamp. (Martine)
 - Ø lægger tarotkort. (måske flere)
 - Bueskydning. (Felix og Caden) Anders snakker med dem og hvad vi vil.
 - Tip en 13ér og infobod (Rikke)
 - Ansigtsmaling for 25 kr. (Gitte)

Ppt

<https://cdn.fsbx.com/v/t59.2708->

[21/448899959_1004701207898167_7078566265789572873_n.pptx/500.pptx?nc_cat=109&ccb=1-](https://cdn.fsbx.com/v/t59.2708-21/448899959_1004701207898167_7078566265789572873_n.pptx/500.pptx?nc_cat=109&ccb=1-)

[7&nc_sid=2b0e22&nc_ohc=nH4GSM89rQkQ7kNvgHmYos9&nc_ht=cdn.fsbx.com&oh=03_Q7cD1QF9EnFQ7yT8GddeX1pzGliTPHX6n0xqVxq5gk0wMByVOA&oe=667663DB&dl=1](https://cdn.fsbx.com/v/t59.2708-21/448899959_1004701207898167_7078566265789572873_n.pptx/500.pptx?nc_cat=109&ccb=1-7&nc_sid=2b0e22&nc_ohc=nH4GSM89rQkQ7kNvgHmYos9&nc_ht=cdn.fsbx.com&oh=03_Q7cD1QF9EnFQ7yT8GddeX1pzGliTPHX6n0xqVxq5gk0wMByVOA&oe=667663DB&dl=1)

Hjemmeside til By Liv By Købstadsjubilæum:

<https://www.bylivby.dk/program/arrangementer/rollespil>

- **“Fest” om aftenen efter Købstadsarrangement**
 - Hvor?
 - Hos Jakob
 - Hvordan?
 -
 - Hvad?
 - Uden alkohol indtil klokken 20. - Derefter fri leg.
 - Helstegt pattegris på thyrf regning til alle der har været med. (gitte finder gris)
 - De skal selv have drikkevarer med.
 - Hvem gør det?
 - Vi laver et opslag på facebook om eventet og festen bagefter (Det gør anders).
- **Lageroprydning - dato samt plan!**
 - Den 22 september (officiel hobit dag)
 - kl 9 til 15.
 - Vi starter med rundstykker derefter oprydning.

- **Rollespil.dk**
 - Vi opfordre Panatria til at få oprettet deres spil på rollespil.dk



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

5

<ul style="list-style-type: none">- Mail fra Emil, Chris og Viktor ift. ny "forening" (se bilag 3)<ul style="list-style-type: none">- Vi er glade for deres forslag og støtter det 100%
<ul style="list-style-type: none">- "En nat i naturen" i september - der er muligvis penge at hente. (se bilag 2)<ul style="list-style-type: none">- Tovholder: Gitte- den 20 september, parken i Nors, Flokkens nat. Bålmad, pen and paper, højtlesning ved bålet fra biblioteket.
<ul style="list-style-type: none">- Sommerfest i Nors - male ansigter - De vil godt give lidt for det. 17. august<ul style="list-style-type: none">- Gitte er tovholder og kommer der, Måske kommer der flere.
<ul style="list-style-type: none">- Vi vil prøve at invitere Mette til et møde om SoMe. (den 15 august)
<ul style="list-style-type: none">- Jakob juniorklub:<p>Juniorklubben lukker højest sandsynligt. Jakob kan ikke stå for det alene. Og der er ikke nogen, der står klar til at hjælpe.</p><p>Vi lægger hovederne i blød. Vi SKAL have fundet en løsning for at få de nye unge rollespillere med,</p>

Pkt. 5:	Ideer, Udvikling
<ul style="list-style-type: none">- Samværspolitik - Udkast Samværspolitik ThyRF 2024 - Beslutning næste gang	
<ul style="list-style-type: none">- Kristian har fået sin egen boks!<ul style="list-style-type: none">- Vi er ikke sikker på hvad det her er (martine var nødt til at gå)	

Pkt. 6:	Kommende datoer
<ul style="list-style-type: none">- Bifrost regionsrådsmøde Nord - 07.marts 18-21 ved TRoA<p>Hvordan får vi de bedste møder og hvordan kan vi gøre dem endnu bedre så vi får maks ud af dem?</p>	

Pkt. 7:	Eventuelt
<ul style="list-style-type: none">-	



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

6

Pkt. 8:	Dato for næste møde samt punkter til kommende dagsorden
<ul style="list-style-type: none">- Købstads planlægning: onsdag den 31 Juli 19.30- Bestyrelsesmøde: 15 August - 19:30	
Pkt. 9:	Metakommunikation
<ul style="list-style-type: none">- Vi har haft et langt program men vi har snakket okay sammen.- Vi har været effektive, dog var der en til mødet der var lidt presset. Vi samler lige op på vedkommende.	

Bilag 1

Mail fra Panatria

Dato 13/06-2024

Kære THYRF Bestyrelse

Vi skriver hermed til jer, da vi efter en længere periode er bekymret over lageret. Siden starten på året hvor vores forberedelse gik i gang, har det været tydeligt at lageret er åbent og udsat for elementerne, samt firbenede væsner. Disse ting kan lugtes så snart man træder ind på lageret.

Derudover har vi oplevet følgende problemstillinger:

Da sæsonen gik i gang blev det besluttet at hente krokasserne. Disse skulle gennemgås. Da de blev åbnet, var der en markant lugt af mug, samt tydeligt mug på inventaret. Alt i kasserne blev skoldet og rengjort, dette tog over 4 timer. For derefter at blive pakket om i nyt indpakningsmateriale, da det gamle materiale også lugtede. Da krokasserne blev åbnet i skoven var krokasserne blevet pakket om igen, og tingene var igen tilbage i lugtende plastik hvilket resulterede i at det førnævnte arbejde var spildt da inventaret nu var uhygiejnisk og sundhedsskadeligt.

Ved første spilgang valgte vi samt plotmestrene, at vi ville låne våbenkassen. Allerede kl 13 lørdag, låner juniorklubben våbenkassen. Den bliver ikke afleveret tilbage efter brug. Derudover opdages der, først søndag morgen, at våbenkassen er efterladt midt på parkeringspladsen.



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

7

Traileren står på lageret, men ikke helt beskyttet for elementerne, og dækket dækker ikke helt. Da traileren blev pakket ud, var bunden våd.

Pakningen af traileren er også et punkt, der bliver ved med at give problemer. Da vi efter aftale pakkede traileren efter hvordan vi ønskede den samt hvordan vi beskytter inventaret mest muligt, er dette gentagne gange blevet lavet om. Uden om os. Dette giver mange konflikter. Vi har desuden lavet en liste over ting vi gerne vil have med i traileren, på opfordring af lageransvarlige. Denne kan være ændret fra gang til gang. Men på trods af listen, har der gentagne gange været ting der er blevet glemt, eller ændret på listen fra lagerets side uden at informere om dette. Denne liste bliver gennemgået før hver spilstart og denne liste ender nærmest hver gang som et diskussionsemne.

Vi har igennem tiden købt nye ting, vi skulle bruge til Panatria. Mange af disse ting har været forsvundet på lageret. Et eksempel er håndklæderne. Disse er blevet genkøbt, fundet igen, forsvundet, genkøbt og forsvundet igen fundet to stk, og fundet igen. Også poserne de blev opbevaret i.

Ved første spilstart i år blev der købt en ny økse. Ved anden spilgang, var der rust på den nye økse. Der var 3 uger imellem spilgangene der burde ikke allerede være rust på så hurtigt. Der er også i år blevet indkøbt nye tænger, til at stramme bundrammen med. Disse blev kritiseret af lageret på trods af at mestrene og spillerne der brugte dem, var meget begejstret for dem. Disse tænger blev midt i spillet afhentet, og bragt tilbage til lageret. Uden at det blev nævnt for os, hvilket resulterede i at vi søndag stod og manglede dem ved nedspilning.

Derudover har vi i styregruppen besluttet at vi gerne ville have samlingerne, fødderne og bundrammens samlinger i nogle træ kasser der blev købt ind til opbevarings mulighed, for at undgå at de førnævnte ting skal ødelægge de nyindkøbte poser til teltet, samt at få mere plads til teltdugen så den ene pose ikke skal proppes til bristepunktet og derved hurtigere gå i stykke. Dette gjorde vi til nedpilning til første spilgang, da vi skulle pakke ud i skoven til anden spilgang var disse kasser blevet taget ud af traileren og tingene kommet over i en af telt poserne igen. Samt flere af de nye ting blev opbevaret her, så derfor kom økse, pløkker og hammeren ikke med i skoven, selvom det var en del af foregående liste diskussions aftaler.

Vi står mange gange i situationer hvor kommunikationen nærmest er for døde øre. Vores forslag bliver nærmest ignoreret, på trods af at der ligger aftaler om

andet. Aftaler om hvornår traileren skal komme og afhentes, bliver ignoreret og bliver når lageret finder det passende, også uden at der er en mester klar og uden information herom. Eksempelvis til



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

8

første spilgang er traileren blevet leveret ude i skoven dagen før det aftalte tidspunkt, uden at give besked til nogle af mestrene og uden nogle af os er i skoven.

Hver gang lageret ikke er enige i hvad den lageransvarlige i styregruppen beslutter, vælger lageret at gå uden om den lageransvarlige i styregruppen direkte til Panatrias gamemaster. På trods af at gamemasteren har udliciteret opgaverne af en årsag, og dette er pointeret flere gange. Derudover når vi påpeger problemer i form af skader eller lignende får vi ingen respons og der bliver ikke gjort noget ved dem, så vi har selv måtte udbedre den skade der er i den ene telt side.

Vi har i en lang periode prøvet at få samarbejdet til at køre så glat som muligt. Men nu er vi, på baggrund af flere punkter, nød til at sende vores bekymringer videre. Alle disse punkter og flere der ikke er nævnt. er punkter der skaber mere dårlig stemning i vores gruppe, og dette er ikke en varig situation for os i Panatria styregruppen at fortsætte i.

Med venlig hilsen

Panatrias styregruppe

Joan Toftdahl

Mette Slavensky

Oli Vidstein

Peter Toftdahl

Troels Frostholt Sør-Larsen

Mail: En nat i naturen

Bilag 2

Hej ThyRF

Jeg skriver for at høre om I kunne være interesseret i at afholde et nat i naturen arrangement i september måned.

Et arrangement hvor I kan få 12,500 kr til

Udstyr – telte, pavilloner, bålgrej, pletter og pander, rollespilsservice, kostumer, skumvåben, sminke, lamper, lejr pynt, terninger og figurer til bordrollespil.



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

9

Lokationsleje – Hytte leje, adgang til toiletfaciliteter.

Forplejning – Mad og drikke til deltagere, frivillige og arrangører.

Ved at afholde 1-3 spor

1.spor – Fortællingens nat

Et spor hvor børn og unge kan prøve at spille bordrollespil

2.spor – Eventyrets nat

Et spor hvor børn kan spille liverollespil.

3.spor – Flokkens nat

Et spor hvor vores foreninger sætter en vilkårlig middelalder/fantasy lejr op og invitere lokalmiljøet ind til en aften med spændende historier, mad og sang om bålet.

Vi håber at det kunne være interessant for jer, da vi er sikre på at I ville kunne lave et fedt arrangement!

Hvis vi har lyst til at læse mere om projektet, kan I læse om det på hjemmesiden 😊

<https://landsforeningenbifrost.dk/aktiviteter/nat-i-naturen/>

-

Med venlig hilsen

Lea Sørensen

Supersoldat

Tlf. +45 52401646

Bifrost - Landsforeningen for kreativ udvikling af børn og unge

Esromgade 15, 1, 1

2200 KBH N

Bilag 3

Mail fra Emil, Victor og Chris

Kære ThyRF bestyrelse

I påsken var vi (Emil, Viktor og Chris) sammen bare for at hygge og vi kom til at snakke om hvad det egentlig er vi brænder for at lave. Vi snakkede om hvor fedt vi havde det med at lave ting som Det nye liv



ThyRF bestyrelse 20. juni 2024 kl. 19.30 i DrageLy

10

til ESFROAG og Panik på bondegården til Fimbul con. Vi snakkede om at vi generelt har en passion for at skabe rollespil.

Vi begyndte så at drøfte idéen om at stifte en forening med os tre i (Selvfølgelig er vi åbne for flere der brænder for vores idé). Men hvad skal den forening indeholde og gøre? For vi brænder for ThyRF og vil altid lave ting i ThyRF.

Det vi snakkede om, var at vi 3 godt kunne tænke os vores eget brand når vi er ude og lave ting. Derudover kunne det skaffe os vores eget CVR nr. sådan at hvis vi fik lyst til at købe fx. En menneskelignende dukke til 10.000 så går det ikke udover andres penge end vores egne.

Vores formål er ikke at holde vores egne events, vi vil blot ud at lave rollespil til andre folks arrangementer og con'er (Dog kan der komme en enkelt playtest og selvfølgelig en generalforsamling). Så vi søger ikke at konkurrere med nogen. Når vi er til arrangementer, vil vi stadig stolt bære ThyRFs banner, sammen med vores eget visitkort.

Ja alt i alt, vil vi gerne gøre det vi gør nu, bare under et logo, der tilhører os 3.

Vi vil rigtig gerne have en snak med jer om dette, gerne face to face, da vi ikke ønsker noget fjendskab og idéen kun lige er kommet i vores tanker. På denne måde kunne vi også fortælle helt præcis hvad vores initiale tanker er og i kunne drøfte potentielle bekymringer, da det sidste vi vil med dette er at skabe postyr eller fjendskab.

Vi glæder os til at høre fra jer

Venlig hilsen

De tre tåber

Emil, Chris og Viktor